New Brunswick Association of Respiratory Therapist
L’ Association des thérapeutes respiratoires du Nouveau-Brunswick

500 St. George Street
Moncton, NB, EIC 1Y3

NBART Annual General Meeting (AGM)

Register to attend the NBART 2025 Annual General Meeting (AGM), which will be held VIRTUALLY
on Wednesday November 26, 2025 at 1200.

REGISTER HERE

Only those who are current Active Registered Members of the NBART can register to
attend. Registration is mandatory!

Details and instructions on how to attend the AGM will be sent out to members who have registered
prior to the AGM.

Can't attend? Fill out a proxy form and submit it by Tuesday November 25, 2025, at 1200.

Proxy Form Here

For additional information please see the NBART website here:

https://www.nbart.ca/en/meetings

Assemblée générale annuelle (AGA) de ’ATRNB

Inscrivez-vous pour participer a I'Assemblée générale annuelle (AGA) de '’ATRNB de 2025 qui se
déroulera VIRTUELLEMENT mercredi 26 novembre a 1200h.

INSCRIVEZ-VOUS ICI

Seuls les membres agréés (actif) de 'ATRNB peuvent s’inscrire. L'enregistrement est obligatoire!

Les détails et les instructions sur de connexion a ’AGA seront envoyés aux membres qui se sont
inscrits avant 'AGA.

Votre voix compte! Si vous ne pouvez assister a I'assemblée, faites-nous parvenir votre formulaire
de procuration avant mercredi le 25 novembre 2025 a 1200h:

Formulaire de procuration

Pour plus d'informations, veuillez consulter le site web de 'ATRNB

https://www.nbart.ca/fr/reunions

Toll Free: 1-877-334-1851 Fax: 506-799-2068 Email: info@nbart.org
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